東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 019/21-22 「明法·傳法」計劃—法治之旅

敬啟者:

為增進學生對法治精神的了解及對法治內涵的認識,本校德育及公民教育組及公民與社會發展科特意參加由香港律政署舉辦的「明法·傳法」計劃—法治之旅活動。有關活動詳情如下:

I.		
日 期	:	十一月十二日(星期五)
活動時間	:	下午 1:45 至下午 6:00
集合地點	:	本校有蓋操場
解散地點	:	本校
活動地點	:	律政中心 (前中區政府合署)、前法國外方傳道會大樓、
		交易廣場二期
交 通	:	本校備有旅遊巴來回接送
費 用	:	全免(全數由香港政府及校方資助)

敬請各位家長填寫以下回條,以示知悉,並請於十一月八日(星期一) 將已填妥之回條逕交<u>深玉蘭</u>助理校長,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與<u>梁玉蘭</u>助理校長聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

二零二一年十一月五日

·-----×-----×

東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 019/21-22 「明法・傳法」計劃—法治之旅

班號	:	

敬	蕧	者	
	-		

本人為 班學生	之家長,已知悉上述通告之內容,並
*同意 / 不同意敝子弟参加上述活動。	

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署:_____

家長姓名:_____

二零二一年 月 日

*註:請刪去不適用者

TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Activity Circular 019/20-21</u>

Respecting the Law, Reinforcing the Rule of Law –Rule of Law Journey

5th November 2021

Dear Parents

In order to let our students know more about the rules of law in a more interesting way with enriched content, the Department of Justice has organised an activity called 'Respecting the Law, Reinforcing the Rule of Law –Rule of Law Journey'. The details of the journey are listed as follows:

Date	:	12th November 2021 (Friday)
Time	:	1:45pm - 6:00pm
Gathering venue	:	Covered Playground
Dismissal venue	:	School
Venue	:	Justice Place (Former Central Government Offices)
Transportation	:	Coach service will be provided by the school.
Fee	:	Free (Full sponsorship will be offered by the HKSAR and the school.)

Please kindly return the signed reply slip to Miss Leung Yuk Lan on 8th November 2021 (Monday). Please feel free to contact our Assistant Principal, Miss Leung Yuk Lan, on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.